

15 أكتوبر 2025

ملخص النتائج المالية الأولية الغير مكتملة والغير مدققة للربع الثالث والمنتهى فى 30 سبتمبر 2025

تماشيا مع توجيهات هيئة الخدمات المالية تعميم رقم 2014/5 والذي اوجب الإفصاح عن النتائج المالية للشركات المساهمة العامة في حال توفرها خلال خمسة عشر يوما، يسرنا أن نعلن عن ملخص النتائج المالية الأولية الغير مكتملة والغير مدققة للربع الثالث والمنتهى فى 30 سبتمبر 2025 وهي كالاتي:

% التغيير	المجموعة 30-09-24	المجموعة 30-09-25	
30.7 %	22,339,186	29,197,951	إجمالي الدخل
13.29 %	(14,483,031)	(16,407,522)	إجمالي المصاريف
62.81 %	7,856,156	12,790,430	صافي الربح (الخسارة) قبل الضريبة
51.91 %	(879,924)	(1,336,691)	الضريبة
64.18 %	6,976,232	11,453,739	صافي الربح (الخسارة) بعد الضريبة
89.52 %	3,432,296	6,504,720	حق الشركة الأم بالإرباح

توضيح هام

نود أن نوضح الى أن هذا الملخص للبيانات المالية أولي وغير مكتمل وغير مدقق وقد يخضع لتغيير جوهري ومؤثر وسيتم مراجعته من قبل لجنة التدقيق والموافقة النهائية من قبل مجلس الإدارة.

Initial uncompleted unaudited preliminary summary financials for the Third quarter ended on 30th September 2025

In lines with Financial Services Authority guidelines circular number E/5/2014 for public companies to publish their results as soon as they are available within 15 days, we are pleased to announce a summary of our uncompleted and unaudited initial financials for the Third quarter ended on 30 September 2025 as follows:

% Change	Consolidation 30-09-25	Consolidation 30-09-24	% Change
Total Income	29,197,951	22,339,186	30.7 %
Total Expenses	(16,407,522)	(14,483,031)	13.29 %
Net Profit (loss) before tax	12,790,430	7,856,156	62.81 %
Tax	(1,336,691)	(879,924)	51.91 %
Net Profit (loss) after tax	11,453,739	6,976,232	64.18 %
Net Profit attributable to the Parent Company	6,504,720	3,432,296	89.52 %

Disclaimer

We would like to state that the above summary preliminary uncompleted financials are subject to a significant change and impact. The above summary preliminary will be reviewed and recommended by the Audit Committee and finally approved by the Board of Directors.

For/ Global Financial Investments Holdings S.A.O.G

عن/ الشركة الدولية للاستثمارات المالية القابضة ش.م.ع.ع

